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1. Godkendelse af dagsorden, v. Neel/Signe 

Godkendt 

2. Valg af mødeleder og referent  
Neel valgt som mødeleder og Hanne som referent 

 

3. Præsentation af fremmødte 
 
Signe, 1.n. næstforperson 
Neel, forperson 
Der er repræsentanter fra: 2.m, HF Enkeltfag, 1.D, 2.u, 2.v, 1.j., 1.i, 1. n 
Derudover er Dan (Leder) Ida-Mari (lærer) og Hanne (lærer) til stede  

 

4. Vil kursistrådet lave en konkurrence, hvor vinderne får nogle 
brugte kameraer, som meidefag ikke skal bruge mere? V. 
Hanne 

 
Kursistrådet er interesserede i at lave en konkurrence og foreslå at lave en 
Fotokonkurence på instagram eller Kortfilm til instagram,  
 
En kursist fra 2.u vil gerne koordinere en konkurrence. Det bliver taget op på næste 
møde. 
 
 

5. Fokus på brug og misbrug af AI  

 
Neel lægger op til en brainstorm om erfaringer med AI. 
Der er mange nuancer, hvor er grænsen mellem inspiration og plagiat? 
 
Nogle kursister bruger AI til at besvare opgaverne i timerne – kan være en hjælp, fordi 
læreren ikke har tid til at hjælpe alle.  
 
Som ordblind kan den bruges til at få styr på, 
Alle vil gerne vide mere om emnet.  
 

6. Mere læsning på KVUC, oplæg ved Ida Mari 
 
Der er læseuge på KVUC i uge 12. 



 

Målet er at få fokus på læseglæde, motivation og koncentration. 
 
 

 

7. nyt fra klubber? 
 
En ny læseklub har haft første møde. Der kom to kursister. 
 
Der opstår en generel snak om, hvor og hvordan der hænger plakater op, som reklame for 
klubberne.  
Der er ønske om, at alle klubbers møde står i Ludus. Dan siger, at ledelse er imod dette. 
Nogen foreslår, at man i højere grad bruger mitkvuc. Hanne viser, at der allerede er et 
rum til dette: Kursus: Kursistaktiviteter | kvuc 
 

 

8. Evt.  
 
Dan fortæller, at KVUC er blevet godkendt som Erasmusplus-skole. Det betyder, at man 
kan søge om støtte til studieture mm. F.eks. kan der søges om støtte til 2. års-studieturen 
til Berlin. 
 

Forslag til Næste møde: 
Hvad lærte lærerne om AI på deres videndelingsdag? 
Information om klubber og debat om, hvordan viden om den kan komme ud på skolen? 
Skal der laves en Gallafest? Kan man danse lancier? 
Fotokonkurrence med kameraer som præmie. 
 
 
 

https://mit.kvuc.dk/course/view.php?id=12670

